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Tisztelt Cím!

Csatoltan megküldöm Szentlőrinckáta t<özségi Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági- és
Ellenőrzési Bizottságának jegyzőkönyvét további szíves felhasználás végett.

Szentlőrinckáta, 2OL4. december 2.
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JEGyzőröNy

Készült: SzentlőrinckátaKözség OnkormányzatKépviselőtestülete Pénzügyi, Gazdasági-és
E l lenőrzé si Btzottságának 20 l 4. november 1 7 - én 1 5 . 00 őrai kezdettel az önko rmány zat
tanácskozó terrnében.

Jelen vannak: Nagy István polgármester
Zombori Gábor Menyhért alpolgármester
sztráczki csaba elnöke
Boroznakiné Vakhal Andrea tagja
Szabó Viola tagja
Mezeiné Kovács Margit aljegyző

Me gh ivott ak : Horváth Józs efné gazdálko dási fő munkatárs.

Sziráczki Csaba aPénzigyt, Gazdasági-és EllenőrzésiBizottság elnöke köszönti a

megj elenteket, és a meghívottakat.
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes.
Az ülést megnyitja. Javaslatot tesz az ülés napirendjére.

A Pénzügyi, Gazdasági-és EllenőrzésíBizottság 3 igen szavazatal elfogadja a napirendi
pontokat.

NAPIRENDI PONTOK

1./ Tájéko ztatő Szentlőrinckáta Község Önkormányzata 2014. évi gazd,á|kodásának
háromnegyed éves teljesítéséről.
Előadó: Nagy István polgármester

1./ Napirendi pont.
Tétlékoztatő Szentlőrinckáta Kcizség Önkormányzata 2OI4. évi gazdálkodásának
háromnegyed éves telj esítéséről
Előadó: Nagy István polgármester
l T átlékoztató csatolva a j e gy zőkönyvhözl

Sziráczkl Csaba aPénzűgyt Bizottság Elnöke, köszönti abizottságíagaiL Az írásos anyagot
mindenki megkapta, kérem aBízottság tagjait kérdéseiket, észrevételeiket tegyék fel.
A háromnegyed éves beszámoló a bevételeket és kiadások taglalja. Az már most látszik, hogy
az iparúzési adó bevételünk már most több a tervezetnél.
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Horváth Józsefné gazdálkodási főmunkatárs : Ebben a beszámolóban tájékoztatást adunk
a háromnegyed éves teljesítésről.

Sziráczki Csaba bizottság elnöke: A Város és Községgazdálkodásnál egyéb építmény
létesítésére 7 millió Ft. lett betervezve, mit takar ez az összeg?

Horváth Józsefné gazdálkodási főmunkatárs: 7 millió Ft. lett betervezve az ivővíz
minóség javítására lett betervezve, ebből visszakaptuk az őnrészt ami 2.758.000,-Ft.

Zombori Gábor alpolgármester : Akőzfoglalkoztatottakat a Munkaügyi Központ közvetíti
ki?

Horváth Józsefné gazdálkodási főmunkatárs: Igen, folyamatos volt a közfoglalkoztatás, és

a nyár folyamán 2 diákmunkás foglalkoztatására nyílt lehetőség.

Sziráczki Csaba bizottság elnöke: Kérem, aBtzottságtagjait amerrnyiben több kérdés,
hozzászőIás nincs, kézfelemeléssel szavazzon aki egyetért és elfogadja a Szentlőrinckáta
Község Önkorrnányzata2OI4. évi gazdálkodásának háromnegyed éves teljesítéséről szóló
tájékoztatőt.

Szentlőrinckáta Község ÖnkormányzataPénzlúgyi, Gazdasági-és Ellenőrzési Bizottság 3 igen
szavazatta],. ellenszavazat és tartőzkodás nélktil az alábbihatározatothozta:

A Pénzügyl, Gazd,asági-és Ellenőrzési Bizottság Szentlőrinckáta Község Önkormányzata
20I4. évi gazdá|kodásának háromnegyed éves teljesítéséről szóló beszámolót 3 igen
szavazattal, egyhangúlag elfogadja és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.

Több napirendi pont, hozzászőIás nem volt, a bizottság elnöke az ülést bezárja.
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